

Dear Parent / Carer,

Does your child like reading and sharing their opinion on a book they have read? This competition is for them!

This year, the British Council in France is organising a young learner **Book Review Competition**. We would like your child to choose a book they have read recently in English and write a review in English.

Children should use the [template provided](#) for the relevant category:

Book Review Criteria:

The book reviews must include the following criteria.

- What the book is about
- What you found interesting, funny or enjoyable about it
- Why you would recommend this book or not

There is a **strict word limit** for different age groups. Please make sure you stay within the minimum and maximum word limit to be eligible for the competition! (Word limits on the templates)

Categories:

- **Lower Primary levels P1/P2**
- **Upper Primary levels P3-P5**
- **Bilingual 7/8, 9/10, 11-13, IGCSE/Uni Prep**
- **Collège & Lycée levels: A1/A2, B1, B2 & FCE**

How to take part

To participate in the competition, parents or guardians need to:

1. Complete the [participation and image consent form](#).
2. Scan or photograph your child's book review (on template)
3. Send the scanned review to yl-english-extra@britishcouncil.fr
4. Please include the following information in the email: the **name and author of your child's chosen book** (E.g., *The Gruffalo* by Julia Donaldson), child's **name**, their **age** and level, and their **British Council student ID**.

Closing Date for Entries: Saturday 11th February 2023

Entries will be voted on by British Council staff who will read the entries and decide on the winners. There will be one winner for each category. Winners will be announced in February 2023 and invited to a prize giving ceremony at our centre in Invalides. The winning book reviews will also be printed, published, and distributed in our British Council France centres.

We look forward to receiving your child's entry!

The British Council Academic team

Cher(e)s parents / tutuers,

Votre enfant aime lire et partager son avis sur un livre qu'il a lu ? Ce concours est pour eux !

Cette année, le British Council France organise un concours **Critique Littéraire** pour nos élèves « *young learner* ». Nous aimerions que votre enfant écrit un compte rendu d'un livre lu récemment.

Les enfants doivent utiliser [le document modèle fourni](#).

Critères de critique de livres :
Les critiques de livres doivent inclure les critères suivants.

- De quoi parle le livre
- Ce que vous avez trouvé intéressant, drôle ou agréable à ce sujet
- Pourquoi recommanderiez-vous ce livre ou non

Il y a **une limite de mots stricte** pour les apprenants plus âgés et plus jeunes. Assurez-vous de respecter la limite minimale et maximale de mots pour être éligible au concours !

Les catégories pour le concours sont :

- Les premières années de primaire P1 & P2
- Les dernières années de primaire P3, P4 & P5
- Bilingual 7/8, 9/10, 11-13, IGCSE/UNI PREP
- Collège & Lycée A1/A2, B1, B2/FCE
- Lycée A2-B2

Comment participer ?

Pour participer au concours, les parents ou responsables légaux doivent :

1. Compléter le [formulaire d'image et consentement à participer](#).
2. Scanner ou prendre une photo claire du revue ([il faut utiliser le modèle fourni](#)).
3. Envoyer le scan / la photo à yl-english-extra@britishcouncil.fr
4. Mettre l'information suivante dans le mail : **le titre et l'auteur** choisi par votre enfant (ex : The Gruffalo by Julia Donaldson), leur **nom et prénom**, leur âge et niveau, et leur **numéro d'étudiant du British Council**.

Date limite des envois : samedi 11 février 2023

Les revues seront soumises au vote et il y aura un(e) gagnant(e) pour chaque catégorie. Les lauréats seront annoncés en février 2023 et seront invités à une remise de prix au British Council aux Invalides. Les revues seront aussi imprimées et distribuées au sein de nos centres British Council.

Nous sommes impatients de recevoir l'inscription de votre enfant !

L'équipe académique du British Council